

# Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



## Styrelsemöte 6 GFS

### Signed text:

I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:

File (1)

Name: Protokoll STYM6 (1).pdf

Size: 151972 byte

Hash value SHA256:

2ba73edb06cd61fcc77f65b708fad98b9722380ca1ac0ec23c82cefa5fe992ac

*The original file and all signatures are attached to this PDF.*

*To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.*

### Signed By 4:

**MIRIAM STÅHLGREN**

Signed with BankID 2025-03-17 08:34 Ref: 0195a306-badd-7390-ac53-9a5bf66e9062

**MELKER WARGBANER**

Signed with BankID 2025-03-14 15:32 Ref: 01959511-a4d4-77fd-a935-671fba0ee8a7

**LOVA JANSSON**

Signed with BankID 2025-03-14 14:21 Ref: 019594d1-350f-78eb-b585-fe3ff765300c

**Viktor Rikard Sjödahl**

Signed with BankID 2025-03-14 13:01 Ref: 01959487-74c2-7674-b442-1002911fe03d



# Protokoll Styrelsemöte 6

Sammanträde med GFS styrelse 2024/2025

**Tid:** 04 mars 2025, 14.00 (beräknad sluttid 17:00)

**Plats:** Eva Wibergs rum.

**Närvarande:**

**Melker Wargbaner, GFS ordförande**

**Viktor Sjädhall, GFS Vice Ordförande, sekreterare**

Samuel Martinsson, suppleant Chalmers Studentkår (Injusterad 14:15)

Noa Galan Frick, suppleant Sahlgrenska Akademin Studentkår  
(Injusterad 14:14)

Siri Larsson, ledamot Göta studentkår

Miriam Ståhlgren, ledamot Konstkåren

Lova Jansson ledamot HHGS

## § 1 Preliminärer

### § 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande

Melker Wargbaner öppnar mötet 14.07

Styrelsen beslutar

**att** finna mötet behörigt utlyst

### § 1.2 Val av mötesfunktionärer

Presidiet föreslår

Melker Wargbaner som mötesordförande

Viktor Sjädhall som mötessekreterare

Miriam Ståhlgren som justeringsperson

Lova Jansson som justeringsperson

Styrelsen beslutar

Att välja:

Melker Wargbaner som mötesordförande

Viktor Sjödahl som mötessekreterare  
Miriam Ståhlgren som justeringsperson  
Lova Jansson som justeringsperson

### § 1.3 Godkännande av föredragningslistan

**Presidiet föreslår:**

**att** godkänna föredragningslistan med föreslagna ändringar

Styrelsen beslutar

**att** godkänna föredragningslistan föreslagna ändringar

### § 1.4 Föregående mötesprotokoll

Styrelsen beslutar

**att** godkänna föregående mötesprotokoll från STYM4 och STYM5

### § 1.5 Mötets offentlighet

Styrelsen beslutar

**att** hålla ett öppet möte

### § 1.6 Mötets beslutsföreläggelse

Styrelsen beslutar

**att** anse mötet beslutsföreläggelse

## § 2 Rapporter

**§ 2.1 Rapport från GFS presidium**

Föredragande: Presidiet

Styrelsen beslutar

**att lägga rapporten till handlingarna****§ 2.2 Presidiebeslut**

Föredragande: Presidiet

Styrelsen beslutar

**att lägga rapporten till handlingarna****§ 2.3 Ekonomisk rapport**

Föredragande: Presidiet

Ingen ökning av medlemsavgift aktuellt från presidiets sida.

Kostnaden kommer att minska med GUDK:s intåg.

Ha en diskussion vid nästa STYM angående procentuellt arvode och medlemsavgift innan beslut tas angående detta.

Kåreerna kommer denna termin att faktureras för sitt lärosäte/fakultets doktorander.

Styrelsen beslutar

**att lägga rapporten till handlingarna****§ 2.4 Rapport från kåreerna**

Föredragande: Respektive kår

Göta: Fullt upp! SFS medlemsmöte också, intressant och kul. Vi jobbar en del med att ta igen en del som hamnat bakom tidsplan. Stadgerevideringsarbetet går framåt. Revidering av anmälningspolicy görs just nu. Kårvalet, arvodesprocent och ersättare! Nytt fyra-års medlemskap skall införas nästa år! Valberedningsarbetet i GFS också!

Konstkåren: Haft möte med GFS och Rasmus Heimans från BRG, Möte med stadens kulturnätverk vilket är en väldigt intressant mötesplats för Konstkåren att påverka staden. Fullhusprojektet ser bra ut! Kommer att tillkomma snarast förhoppningsvis. Alla fullmäktigen kommer nu, konstituerande, ersättare skall rekryteras. Har varit stundtals rörigt i arbetet med sektionstyrelserna.

SAKS: Sen senaste mötet har valet till nästa års kårstyrelse startats i gång! Haft möte med GUDK angående representation. SFS möte med presidiet i Linköping! Kommer med en ny design till hemsidan för att uppdatera den.

Chalmers: Vi anordnade CHARM, gick väldigt bra, var mycket lyckat. Ny medlemsenkät utskickat, utbildningar för aktiva på sektionerna och i kårkommittéerna, heldag med heltidarna för att göra upp en plan för att knyta ihop säcken till nästkommande år!

HHGS: Intensiv första månad! Mycket uppstart både hos ledningen och i föreningarna. En arbetsmarknadsmässa nu nästa vecka, blir kull! Öppet hus i vår nya lokal också på Viktoriagatan!

Styrelsen beslutar

**att lägga rapporten till handlingarna**

## § 2.5 Övriga rapporter

### §2.5.1 NÄSP-Stormöte

Föredragande: Samuel Martinsson

28 anmälda deltagare! Ser väldigt bra ut, vi ligger över vår förväntade kvot för årets möte. Finns inget tak direkt, men 44 bord kommer att finnas med representanter från politik och näringsliv.

## § 3 Beslutsärenden

### **§3.1 Fyllnadsval av suppleant till Folkuniversitetet Västs styrelse**

Föredragande: Presidiet

#### **Presidiet föreslår**

**att** styrelsen ska välja Gustav Hansson till suppleant i Folkuniversitetet Västs styrelse till och med 2025-12-31.

**Att** direktjustera punkten

#### **Styrelsen beslutar**

**att** välja Gustav Hansson till suppleant i Folkuniversitetet Västs styrelse till och med 2025-12-31.

**Att** direktjustera punkten

### **§3.2 Förslag till GFS Valpolicy**

#### **Presidiet föreslår**

**Att** anta GFS Valpolicy

#### **Siri Larsson (Göta) föreslår**

**Att** anta GFS valpolicy med föreslagna ändringar

#### **Styrelsen beslutar**

**Att** anta GFS Valpolicy med föreslagna ändringar

Paus: 15:02 – 15:10

### **§ 4 Diskussionsärenden**

#### § 4.1 **Studentforum - återkoppling och rapportering**

Göta: Studentforum: Bra! Men lite för lite tid för diskussion.

Definiera trygghet och vad vi menar med det. GFS tittar på en form av förstudie till studentforum, där man siktar på att få ett uppdrag för att se över en gedigen rapport angående studenters upplevda trygghet.

#### § 4.2 **Besök från SGS**

VD vid SGS presenterar sin verksamhet för styrelsen.

#### § 4.3 **GUDK – plan för ansökan och inval**

En till kår till GU – mindre röstmarginal för Chalmers.

Positiv till presenterad plan! Positivt att man bjuder in GUDK:s presidium till nuvarande årsmöten.

Paus: 15:50-16:00

#### § 4.4 **GFS i Almedalen**

Positivt att GFS åker!

#### §4.5 **Samarbete med Hyresgästföreningens studentnätverk**

Chalmers: Positivt med ett samarbete med HGF! Känns som ett bra perspektiv att ta med. Lite konstigt att ha med SGS styrelseledamöter, förhandlingsdelegation och HGF studentnätverk då ledamöter gissningsvis redan har en del i att sätta direktiven för förhandlingsdelegationen.

Konstkåren: Kan det finnas en konflikt i att bli involverade med både HGF och SGS?

Presidiet: Ja, vi ställer oss som bromskloss för att inte studenterna skall hamna i kläm i stället.

Uttrycks skepsis angående en finansiell kompensation för ett samarbete då det ger GFS en beroendeställning.

## § 5 Avslutning

### § 5.1 Övriga frågor:

5.1.1 *Akademiska spelen och Göteborgs akademiidrott*

5.1.2 *Inbjudan bostadsförsörjningsprogrammet*

GFS presidium kollar nya mötestider längre fram, fritt fram för alla kårer att närvara i mån av tid.

5.1.3 *Kandidera till GFS presidium!*

Leta kandidater snälla!

### § 5.2 Nästa Möte

8e april 14-17 2025.

### § 5.3 Mötesutvärdering





§ 5.4 **Mötets avslutande**

Mötet avslutas 17:17